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Vážení spoluobčané, 

dovolte mi touto cestou poděkovat všem mým voličům, podporovatelům, spolupracovníkům a 

zastupitelům, kteří se se mnou po uplynulých 20 let spolupodíleli na vedení a rozvoji naší krásné 

obce. Celých 16 let jsem měl tu čest a důvěru od voličů a zastupitelů, že jsem mohl vykonávat práci 

starosty obce a reprezentovat naši obec v okolních obcích, městech a poslední dva roky i ve 

Středočeském kraji, kde jsem členem Výboru pro regionální rozvoj našeho kraje. Byla to léta 

zajímavé práce, která mne mnohému naučila i v negativním slova smyslu, ale určitě jich nelituji a 

jsem na všechny realizované projekty hrdý a doufám, že většina občanů také. Určitě tady nebudu 

vypisovat všechno co se nám podařilo vybudovat, ale spíše bych chtěl vás všechny ujistit, že jsme 

pracovali na plný plyn až do konce. Máme připravené či těsně před dokončením tři projekty na obnovu 

místních chodníků, dva projekty na obnovu povrchů místních komunikací, projekt na novou klubovnu 

Soptíků a Pionýrů, projekt na čištění a úpravu břehů rybníka v Martinově, projekt na přestavbu 

podkroví naší základní školy na dvě odborné učebny, projekt na rekonstrukci zahrady u mateřské 

školy a dokončujeme druhou studii na rozšíření kapacity naší základní školy, aby se mohla vybrat 

nejlepší varianta pro děti a učitele. Nové zastupitelstvo a nový pan starosta či paní starostka toho mají 

hodně připraveného k realizaci a samozřejmě spoustu dalších úkolů a projektů, které čekají na svoje 

vytvoření a následnou realizaci. Finanční zdraví obce je rovněž v dobré kondici, protože na účtech 

zanecháváme přes 20 milionů korun, takže zdravý základ na spoluúčast k dotacím na výše uvedené 

projekty je připravený. Jenom je občas problém sladit projekt s vyhlášenou dotační výzvou, ale to už 

bude výzva pro nové vedení obce, kterému tímto přeji hodně dobrých nápadů a pochopení od většiny 

z nás, občanů naší obce, kteří zde žijeme. Proto přijďte k volbám odevzdat svůj hlas kandidátům, 

kterým věříte a jsou vám z nějakého důvodu sympatičtí a věříte jim, že budou hájit vaše zájmy a naši 

obec budou rozvíjet správným směrem. Není to práce vůbec snadná a věřte, že po 20-ti letech v 

zastupitelstvu vím o čem mluvím.      

   

Ještě jednou moc a moc děkuji všem svým voličům a spolupracovníkům za trpělivost, pochopení a 

možnost prožít jednu část svého života v čele naší obce.  

 

        Petr Mašek, starosta obce 



 

 
 

 v tis. Kč               v tis.Kč 

Příjmy:                                                        rozpočet po změnách      čerpání 

Daň - ze záv.činnosti 2 824,00 1 667,00 

       - z příjmů fyz. osob ze sam.výd.čin. 117,00 127,00 

       - z příjmů fyz. osob z kap.výnosů 371,00 342,00 

       - z příjmů práv. osob 3 491,00 2 615,00 

       - DPH 7 476,00 6 133,00 

Poplatek za likvidaci komunálních odpadů 650,00 635,00 

Poplatek ze psů 17,00 12,00 

Daň z hazardních her a odvod z VHA 95,00 100,00 

Správní poplatky a popl. za odnětí 128,00 138,00 

Daň z nemovitosti 1 705,00 1 460,00 

Daň z KÚ na státní správu 299,00 219,00 

NI př. transfér ze státního rozpočtu 1 635,00 1 635,00 

Investiční přijaté transfery ze st.rozp. 400,00 400,00 

Nájemné z nem., přijmy z pronájmů sa z prodeje poz.  1 296,00 1 892,00 

Nájemné z pozemků a ostatní příjmy 34,00 21,00 

Náhrada za třídění od EKO-KOMu 230,00 104,00 

celkem 20 768,00 17 500,00 

Výdaje: rozpočet čerpání 

Silnice 580,00 164,00 

Cyklostezka, oprava chodníků 594,00 330,00 

Vodovod 450,00 0,00 

Kanalizace 461,00 9,00 

Drobné toky 115,00 26,00 

Vodní díla 130,00 79,00 

Mateřská škola  868,00 854,00 

Základní škola 1 270,00 1 270,00 

Školní jídelna 279,00 184,00 

Knihovna  50,00 26,00 

Ostatní záležitosti kultury 15,00 11,00 

Místní památky 60,00 24,00 

Rozhlas, zpravodaj 70,00 59,00 

SPOZ 95,00 82,00 

Sportovní zařízení v maj. obce 10,00 0,00 

Ostatní sportovní činnost 130,00 130,00 

Zájmová a spolková činnost  450,00 310,00 

Zdravotnictví 49,00 28,00 

Pořízení bytové jednotky 4 800,00 4 800,00 

Veřejné osvětlení 1 133,00 1 076,00 

Územní plán 1 528,00 888,00 

Komunální služby 931,00 378,00 

Svoz nebezpečných odpadů 280,00 117,00 

Svoz komunálních odpadů 1 288,00 749,00 

Svoz tříděných odpadů 620,00 453,00 

Asanace starých skládek 130,00 0,00 

Veřejná zeleň 2 158,00 1 613,00 

Pečovatelská služba  20,00 13,00 

Podpora krizového řízení a nouz.plánování  20,00 10,00 

Požární ochrana - dobr. část 200,00 167,00 

Obecní zastupitelstvo 1 262,00 677,00 

Činnost místní správy 2 038,00 1 404,00 

Výdaje z úvěr. fin. operací a služby peněž. ústavů 120,00 75,00 

Pojištění 50,00 26,00 

Celkem 22 254,00 16 032,00 

 ing. Jiří Kutílek  

 správce rozpočtu  



 

OZNÁMENÍ O DOBĚ A MÍSTĚ KONÁNÍ VOLEB 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                

▪ do Zastupitelstva obce Záryby 

▪ do Senátu Parlamentu České republiky    

 

Starosta obce Záryby podle § 29 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, 

ve znění pozdějších předpisů, a podle § 15 zákona 247/1995 Sb. o volbách do Parlamentu České republiky a o změně a 

doplnění některých dalších zákonů, ve znění pozdějších předpisů,   

 

oznamuje: 

 

1. Volby do Zastupitelstva obce Záryby a volby do Senátu Parlamentu České republiky se konají:    

    

• v pátek 23. září 2022 od 14,00 hodin do 22,00 hodin    a 

• v sobotu 24. září 2022 od 8,00 hodin do 14,00 hodin. 

 

2. Místem konání voleb     

Mateřská škola Záryby, Záryby č.p. 30  

 

3. Voliči budou dodány nejpozději 3 dny přede dnem konání voleb hlasovací lístky. Ve dnech voleb na žádost 

voliče okrsková volební komise vydá za chybějící nebo jinak označené hlasovací lístky nové. 

 

4. Volby do zastupitelstva obce /města: Voliči bude umožněno  hlasování  poté,   kdy  prokáže  svoji totožnost 

a státní občanství České republiky, popřípadě státní občanství státu, jehož  občané jsou  oprávněni volit  na 

území České republiky. Totožnost a státní občanství prokáže volič občanským průkazem nebo cestovním pasem 

České republiky, jde-li o cizince, průkazem o povolení k pobytu. 

 

5. Volby do Senátu Parlamentu České republiky: Voliči bude umožněno hlasování poté, kdy prokáže svou 

totožnost a státní občanství České republiky platným občanským průkazem, nebo platným cestovním, 

diplomatickým nebo služebním pasem České republiky anebo cestovním   průkazem. 

 

V případě konání II.  kola  voleb do Senátu se  tyto  uskuteční: 

- dne 30. září 2022 od 14.00 hodin do 22.00 hodin   a 

- dne 1. října 2022 od  8.00 hodin do 14.00 hodin. 

-  

    V případě konání II. kola voleb do Senátu volič obdrží hlasovací lístky ve volební místnosti ve dnech voleb. 

 

       

                                                    ooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo                                                              

 

 

  

Obecní úřad upozorňuje občany, kteří ještě dle Obecně závazné vyhlášky obce Záryby č.2/2021 

neuhradili poplatek pro rok 2022 za odstraňování komunálního odpadu a poplatek za psy, aby tak 

učinili. Podle vyhlášky je povinnost uhradit minimálně polovinu poplatku za TKO a celou částku za psy 

do konce února. Druhá polovina poplatku je potom splatná do konce září. Poplatek ve výši 720,- Kč je 

za trvale hlášenou osobu a nebo za nemovitost kde není hlášena žádná osoba a poplatek 50,- Kč ze psa 

a 75,- Kč za každého dalšího. Poplatek můžete zaplatit buď převodem na účet obce č. 6524171/0100 

s VS čísla domu a roku a nebo v týdnu od 12.9 do 16.9. hotově na obecním úřadě. 

                                                                                                                  Ing. Jiří Kutílek       

správce rozpočtu                                             
 
 
 



 



 



  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Josef Krajník (43 let) 
Žiji zde od svého dětství a jsem s tímto místem srostlý pevnými kořeny stejně tak jako moji 
předci. Již 22 let pracuji v automobilovém průmyslu jako manažer kvality a prošel jsem tvrdou 
školou tohoto prostředí. Jsem zastáncem zdravého selského rozumu a toho, že všechno má své 
řešení. Chtěl bych nejen pro své děti, ale i pro místní obyvatele, aby tu i oni nadále zapouštěli 
pevné kořeny a měli možnost zde vychovávat své potomky v souladu s hodnotami, jako jsou 
dobré sousedské vztahy, klidná a krásná příroda kolem nás.  Nechci slibovat všechno a všem, 
že nás čeká jen to hezké, ale naopak mohu slíbit, že budu pro naši obec tvrdě pracovat a dělat 
vše proto, aby negativní dopady aktuální doby byly pro nás všechny přijatelné a toto místo pro 
nás zůstalo klidným DOMOVEM.                                                                            

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

NOVÝ SMĚR 

 nezávislí kandidáti Záryb – Martinova 

 

Vážení spoluobčané, sousedé, kamarádi, 
přesto, že se odehrává kolem nás mnoho důležitých domácích i světových událostí, blíží se událost, která ovlivní hlavně život  v naší 
obci. Jsou jí komunální volby do obecního zastupitelstva. Myslíme si, že pro další rozvoj a fungování naší obce jde o jedny z 
nejdůležitějších voleb za poslední období. 
 
Volební program jsme vám představili a budeme ho chtít plnit tak, jak jsme si předsevzali. Nicméně se i v naší obci objevuji  nové a 
důležité skutečnosti, se kterými se občan, ale i obec budou muset do budoucna vyrovnat. 
 
Proto, než přejdeme k představení jednotlivých kandidátů našeho sdružení, chtěli bychom na tyto skutečnosti upozornit a zařadit mezi 
priority volebního programu. 
 
- Řešení částečné energetické nezávislosti obce 

- Modernizace odpadového hospodářství 

- Maximální čerpání externích zdrojů financování 

- Zkvalitnění správy a údržby obecního majetku 

- Neúměrně nenavyšovat daně z nemovitostí, ale naopak hledat i jiné zdroje příjmů pro obecní rozpočet 

- Rozvíjet a sdružovat stávající i nově vznikající spolky a zájmové sdružení 

 
 

Pojďme společně zvyšovat kvalitu řízení obce a buďte našimi partnery! 
 

Mgr. Radim KEITH (43 let) 
 

Jsem učitel na druhém stupni základní školy a mým velkým koníčkem je zpěv a hra na 
klávesy. Moje profese vyžaduje neustálou komunikaci mezi lidmi a tyto zkušenosti mohu 
uplatnit i ve prospěch obce. I když zde bydlím jen krátce, přesto bych chtěl pomoci 
s tvořením obce takové, jakou máte rádi. Venkov mám rád a vím, že sousedské vztahy i 
klidný domov jsou pro všechny generace důležité.  Chci s Vámi tvořit obec, ve které 
budeme všichni rádi a která bude naším milovaným domovem.  



 
Ladislav ŠÁLEK (22 let) 
 

Jelikož kandiduji v těchto komunálních volbách, rád bych o sobě napsal několik slov: 
V naší obci žiji od narození stejně tak jako moji předci a sourozenci. Vystudoval jsem 
střední školu letecké a výpočetní techniky v Odoleně Vodě. Pracoval jsem v leteckých 
opravnách jako letecký mechanik drak-motor. Nyní se věnuji neméně zajímavému 
oboru. S obcí se snažím být spjatý a není mi lhostejné, co se v obci děje. Chtěl bych 
obec zachovat našim potomkům v té nejlepší možné formě a udělám pro to vše, co 
bude v mých silách. 

Jiří KNÍŽEK (74 let) 
 

V Martinově bydlím přes 20 let a po celou dobu jsem se zajímal o dění v obci i o její 
rozvoj. 
Přes pokročilejší věk stále ještě podnikám jako projektant v oblasti slaboproudých 
zařízení. Při svých častých pracovních cestách jsem viděl řadu krásných obcí, kde si jejich 
obyvatelé dokázali vytvořit příjemné a bezpečné místo k životu. Tento předobraz bych 
rád prosazoval i v naší obci, která má určitě předpoklady se takovým místem stát. 

Daniel NOVOTNÝ (29 let) 
 
Jmenuji se Daniel Novotný, žiji v Zárybech 7. rokem a pocházím z obce Tuřice. Tudíž 
mám kladný vztah k životu na vesnici. Aktivně se podílím na sportovní výchově mládeže 
a nadále bych rád rozvíjel sportovní aktivity naší budoucí generace. Dále bych rád 
podpořil další rozvoj místních spolků a sdružení. 

Lenka ŠÁLKOVÁ (64 let) 
 

Milí spoluobčané, na podzim se budu v komunálních volbách ucházet o Vaši důvěru. Tak mi 
dovolte, abych Vám o sobě něco málo napsala. V Martinově žiji od svých 20 let. Manžel se zde 
narodil, tak jako naše děti a vnoučata. Nyní jsem v důchodu, ale 25 let jsem pracovala v optické 
firmě, jako vedoucí skladu a ráda bych své zkušenosti uplatnila. Vždy jsem se snažila jít cestou 
dohody a kompromisu. Mým cílem je, aby se k Vám informace o plánech obce dostaly hned 
na počátku a mohli jste se na nich podílet. Pro naši mladou generaci i pro nás seniory chci 
zajistit bezpečný a spokojený život. 

Kamil JANOVEC (47 let) 
 

V první řadě bych rád přispíval k příjemnějšímu životu obyvatel a rozvoji naší obce.  
Podporoval bych místní spolky, zejména hasiče, baráčníky, sokoly a v neposlední řadě i 
fotbalisty, kteří obci dělají dobrou reklamu v regionu. Důležité je pro mě také udržení 
nové výstavby v naší obci v rozumných mezích a pokračování obnovy infrastruktury 
obce, souběžně s rozvojem a údržbou zeleně.   



 



 
 



 
 

Vážení spoluobčané,  
1. září jsme zahájili nový školní rok s 59 žáky (56 kmenovými + se 3 Belgičany). Tento den doprovodily 

prvňáčky celé rodiny. Prvňáků je 15 a všichni první den výborně zvládli. Od pondělí vyučujeme podle 

rozvrhu a těšíme se, že nám to skvěle půjde. Letos nás bude doprovázet celoroční projekt s názvem 

Energie. Věříme, že ji budeme mít všichni dostatek, abychom se toho hodně naučili nejen podle 

osnov, ale především ve vztazích mezi sebou. Všem spoluobčanům přejeme hodně pozitivní energie. 

 

       

 
                                                                                                                          Fotky ze slavnostního zahájení 1. 9.  
 
 



 
 

                  
 
 
2. 9. jsme věnovali seznamovacím hrám. Všechny děti se navzájem představily. Prvňáčkové nám 
prozradili, že mají rádi koně, papoušky, psy, kočky, přírodu, kamarády, kamínky a výrazné barvy.  
Všichni jsme si vyrobili papírovou čepici s jmenovkou, abychom si jména spolužáků lépe zapamatovali.  
 

    

                                                                              
     Kolektiv ZŠ Záryby  



 
„Z přístavu do přístavu“. 

 

    Prázdniny skončily a naše třídy jsou opět plné dětí, s některými se již známe, ale s novým školním rokem 

přišlo mezi nás také spousta nových kamarádů. Je začátek září a proto nám bude chvíli trvat než si znovu 

zvykneme na pravidelný denní režim na domluvená pravidla ve třídách. Během prázdnin jsme uskutečnili 

nějaké změny ve třídách, tak že prostředí bylo neznámé a nové i pro děti, které již do školky chodily. Ve třídě 

Žabky došlo k výměně podlahových krytin. Máme nové PVC a také nový koberec. V obou třídách je čistě 

vymalováno a také přestaven nábytek, tak aby tvořil koutky pro centra aktivit. V tomto školním roce bychom 

opět měli cestovat. Tentokrát budeme jezdit parníkem a „naše posádka“ během plavby bude získávat nové 

informace o přírodě a prostředí kolem nás. Zatím ještě kotvíme v domovském přístavu, ale jen co si naši noví 

kamarádi = členové posádky zvyknou hned vyplujeme a budeme objevovat svět kolem nás. Čeká nás jako 

každý rok také spousta společných akcí při různých zastávkách v přístavech jako jsou podzimní drakiáda či 

dýňovaná. Ale zatím jsme na začátku naší cesty a o jejím průběhu vás budeme informovat příště. Budeme 

rádi, když se k nám na některé zastávce přidáte a společně s námi si užijete hezké chvíle. Určitě uvítáme i ty 

kteří by nám chtěli při plavbě něco zajímavého ukázat. Víme, že mezi námi v obci žije spousta lidí, kteří jsou 

moc šikovní a umí zajímavé věci. Všem přejeme příjemné podzimní dny a těšíme se na setkání při naší „jako“ 

plavbě. 

                            Žabky a Berušky a dospěláci z Mateřské školy Záryby, příspěvková organizace. 

Ps.: Přidáváme několik fotek z prostředí jedné i druhé paluby = jaké to tu máme 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
 
 

Léto u nás bylo ve znamení několika příměstských táborů. Karina Černá z EnglishLand – angličtina pro děti u nás 

uspořádala anglický tábor, kterým děti provázela rybička Nemo. Následoval týden s Petrem Panem, se kterým jsme se 

vypravili do Země Nezemě. Každý den nám zanechal vzkaz s různými úkoly, díky nimž jsme si vyrobili táborové vlajky 

a zachránili jsme vílám jejich kouzelný prach. V území indiánů jsme se proháněli na koních, stříleli z pušky i luku. 

Ukořistili jsme pirátskou loď, kterou jsme si vyzdobili, a nakonec jsme společnými silami porazili kapitána Hooka a 

získali jeho ukrytý poklad. V posledním táborovém týdnu jsme se seznámili s řemesly. Pracovali jsme se dřevem, vlnou, 

dozvěděli jsme se o užitečnosti včel, vyzkoušeli jsme si, co obnáší práce kolem koní. V závěru týdne jsme si upekli 

kváskové bochánky a poslední den jsme tvořili z keramické hlíny. Tábory měly pozitivní ohlas od rodičů i dětí a to nás 

moc potěšilo. V příštím roce se můžete opět těšit na tábory pro školkové děti. Rádi bychom se pokusili uspořádat i jeden 

turnus pro starší děti, tak držte palce ať se nám to zadaří. 

Ke konci prázdnin jsme si prošli zážitkovým kurzem první pomoci od organizace ZDrSEM. Věříme, že nabité 

dovednosti nebudeme muset nikdy použít, nicméně jsme přesvědčeni, že je potřeba mít je natrénované a zažité. Zvláště 

pokud pracujeme s malými dětmi. Náš tým bude kurz první pomoci absolvovat každé dva roky. Opakování je přeci jen 

matka moudrosti. 

Dále si náš tým prošel celodenním seminářem Učíme se venku, který byl pro nás velmi obohacující a inspirativní. Sami 

jsme si metody výuky vyzkoušeli. Učením venku děti rozvíjí nejen své znalosti, ale současně i emoční a sociální 

inteligenci. Co se naučíme skrze zážitky venku se v mozku ukládá hlouběji a snadněji se pak vybavuje. Navíc pobyt 

venku je pro děti prospěšný i tím, že se posiluje imunitu a tím i snižuje počet nemocí. To je přesně ta cesta, kterou mi 

směřujeme.  

1.září jsme oficiálně zahájili náš první školní rok. Jsme plni očekávání a těšíme se, že s dětmi budeme poznávat krásy 

přírody a s její pomocí se naučíme vše potřebné k životu a také pozdějšímu nástupu do základní školy. 

Máme ještě volné místo pro nové kamarády. Pokud o lesní školce uvažujete, určitě se za námi přijďte podívat. Rádi Vás 

poznáme. 

 

V říjnu pro Vaše děti připravujeme podzimní příměstský tábor. Čeká nás víkend plný dobrodružství – budeme 

společně vařit na ohni, pouštět draky, poznávat přírodu kolem nás a mnoho dalšího! 

Tábor je určen pro děti od 3 do 6 let. 

Termín: 8. – 9. října 2022 vždy od 8:30 do 16:30 hodin 

Cena: 1.800,- Kč 

Přihlašovat se můžete na e-mailu info.lkkompas@gmail.com                                                         Za tým LMŠ Kompas  

Aneta Kittlerová 
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Hubičková a Kotlíkový guláš 

 
Vážení a milý spoluobčané. 

 

I já si dovolím pár slov k sobotní akci.  

Hubičková se nám rozrostla o další kulinářskou soutěž a to kotlíkový guláš. Že vše dopadlo na jedničku ví asi 

každý kdo tam byl a kdo ne, tak o tom minimálně slyšel.  

Dát do kupy takovou akci se zdá být jednoduché, ale nemít kolem sebe lidi co jsou stejný nadšenci jako já, 

neudělám nic.  

1. Mám za sebou Tomáše a Michala. Bez nich bych neudělala vůbec nic! Jsou to snad ještě větší nadšenci než 

já.  

2. Jsem hrdý baráčník a v konšelstvu mám již několik let funkci tetička švandymistrová. Když přijdu na sezení 

baráčnické a řeknu jim, co bych ráda, tak jejich odpověď je "co máme dělat"! A to je k nezaplacení!  

3. Bez hasičů by to taky nešlo. Na jejich schůze přijde Tomáš a domlouvá s nimi stavění stanů a vlastně 

celkovou přípravu akce po technické stránce. Vždycky je z toho nervózní, zda to stihnou a jestli mu pomůžou 

i s úklidem. Pokaždé je překvapený kolik hasičů přijde a pracuje, jak při stavění tak i při úklidu.  

4. Za sebou mám i pár dobrovolníků, kterým také stačí zavolat, že potřebuji pomoc a oni prostě přijdou.  

5. V neposlední řadě potřebujeme podporu od našeho starosty a zatím jsme ji vždy našli. Spolu s námi se 

pouští do příprav a dokonce se zapojuje do soutěží. 

6. POČASÍ!   

 

Hubičková se u nás stává již tradicí. Nosíte jednohubky se svou domácí pomazánkou a dle slov porotkyně 

Hany Bočánkové jsou rok od roku lepší, propracovanější a zajímavější!  

 

Vítězové dostali dárky od baráčníků v podobě dobrot, jak tekutých, tak i sladkých. Perníčky od paní Anny 

Mňukové a od Salaterie&Kavárna MOJE z Brandýsa jim přidala také několik drobností.   

 

Když jsem začala přemýšlet o tom, že bude soutěž nejen v jednohubkách ale i v kotlíkovém guláši, tak jsem 

se bála, že se nikdo nepřihlásí. A do soutěže přišlo devět týmů! Jim patří obrovské díky!!! Že do toho šly a 

braly to zodpovědně. Vaření nenechaly náhodě. Sháněly kvalitní maso, přísady a několik z nich dělalo 

zkušební guláš pro rodiny a přátelé. Před startem jeden z porotců pan Jiří Kuchař zkontroloval, že maso a 

cibule je vcelku a následně odstartoval vaření. Týmy měly na vaření pět hodin. Pro někoho to bylo zbytečně 

moc a pro někoho akorát "na pohodičku".   

A ano, přiznávám i chybu v organizaci. Jak nám řekl porotce Mirek Kalina, nedá se hodnotit guláš ze zvěřiny, 

z vepřového a z hovězího najednou. Doporučil mi, ať příště zvolíme pouze jeden druh.  

 

Vítězové kotlíkového guláše byli obdarování krásnými zástěrami s motivem kotlíkového guláše a s textem 

Záryby 2022. Za nejlepší týmový kostým dostali polštář se stejným motivem. 

 

Na závěr mi dovolte poděkovat všem těm, kteří pomáhali s přípravou a organizací. Všem kteří přinesli 

jednohubky. Všem týmům, kteří se nebály a šly do toho! Bez vás by to prostě nešlo! Zda bude další ročník? 

Uvidíme! Ale už teď se na něj moc těším :-) :-) :-)  

 

O průběhu soutěžích se dozvíte v článku od Alenky Morávkové.  

 

Hana Machová  
 
 
 
 
 
 
 
 



 



 

       O 3.ročníku Hubičkové, soutěži O nejlepší kotlíkový guláš a nejen o tom... 
  

     Pozvánka na první zářijovou neděli vybízela mimo jiné v 10 hodin ke komentované procházce s Mgr. Martinem 

Hůrkou, autorem knihy Záryby, Martinov v běhu času. V Martinově se nás sešlo kolem 50 zvídavých posluchačů. 

Chladné ráno slibovalo krásný den. 

     Procházka vedla od martinovské autobusové zastávky kolem Pomníku zárybským padlým v 1. světové válce, dále 

pěšinou z kopce na cyklostezku a odtud k zatopenému lomu v Martinovské skále. Tady nás uvítal zvuk akordeonu, na 

který brilantně zahrál posluchač Pražské konzervatoře Jan Švejda - bratr Adélky Švejdové, která měla na starosti 

grafickou úpravu knihy. Zazněla Toccata d moll J. S. Bacha z Temperovaného klavíru, Sonáta D. Scarlatiho a Bonekova-

Tocata fuga. Akustika místa, skvělé provedení i překvapení tvořily nádherný zážitek, který posluchači spontánně ocenili 

vřelým potleskem. Odtud jsme se vrátili zpět na cyklostezku a pomalým přesunem se zastávkami a vyprávěním Mgr. 

Hůrky pokračovali směrem do Záryb. Pan Mgr. Hůrka, rodák z Vyšehořovic, toho času historik Oblastního muzea Praha 

východ, vydal na 40 odborných článků a publikací, které se týkají historie Polabí a měl věru obtížnou situaci vybrat ze 

svých širokých znalostí a souvislostí to nejpodstatnější. Mimo jiné jsem se dozvěděli, že na zaniklém ostrově Vitín 

stávala socha sv. Jana Nepomuckého, kterou dnes najdeme na pravé straně silnice na konci Martinova směrem do Záryb. 

Připomenul i pověsti, které se k této soše pojí.  Nevěděla jsem, že Labe v úseku mezi Neratovicemi a Kolínem je kromě 

řeky Moravy jediným nalezištěm monoxylu, tedy člunu vydlabaného z jediného kusu dřeva. Pravděpodobně za to mohlo 

meandrující Labe, které teklo pomalu a potopený dubový člun se uchoval díky nánosu písku a bahna. Také okolní 

pískovny jsou i nyní zdrojem nečekaných objevů, jako např. románský meč z 11.-12. století. Lidé ve středověku 

zakládali vesnice na prameništích, které většinou byly v centru obce. Tak tomu bylo v Martinově, Dřevčicích, 

Svémyslicích i Zelenči. Voda vždy znamená život...Nabízí se otázka, co zbyde po nás? Labe plné ryb? Lesy plné zvěře? 

Úrodná půda, která nás uživí? Nechtělo se mi věřit, že v dnešní době existují tendence k ještě větší regulaci a narovnání 

Labe pro splavnost větších lodí právě v našem úseku...Přála bych nám, aby vždy vítězil zdravý rozum, pokora a 

skromnost...Vše máme jen půjčené, žádný rubáš nemá kapsy...Kéž odevzdáme příštím generacím to, co nám bylo 

svěřeno do užívání a opatrování v dobrém a ještě lepším stavu...Na návsi pod lípou jsme knihu symbolicky pokřtili 

vodou z Labe a přidali svůj obtisk palce, Doly tlapky. 

     Pod vrbičky jsem dorazili na poledne a uvítala nás vůně grilovaného selátka, které na gril připravil pan Karel Školák 

st. a podávali pan Jiří Květ, Jan Schütz a Michal Novák, všichni členové místního mysliveckého spolku. Organizátoři v 

čele s Tomášem Machem měli vše dokonale promyšlené a připravené. Pro tříčlennou porotu byl určen stan se stoly, kde 

se mezi 13 - 14 hodinou sešlo 28 vzorků jednohubek. Nechyběl stánek s nápoji a Kafárna z Kostelce na Labem se 

zmrzlinou a sladkostmi. Hosté mohli usednout rovněž pod stan na pohodlné židle či lavice. Odpoledne nám zpříjemnila 

country kapela Daltonové.  Bez kvalitního ozvučení a profesionálního přístupu pana Krále by to nešlo. Voňavý 

perníkový stánek paní Mňukové s jejími překrásně zdobenými a nápaditými perníky zval nejen k nákupu, ale i k 

možnosti si perník vlastnoručně ozdobit, čehož děti využily. Stánek s kalendáři pro příští rok s fotografiemi Záryb a 

okolí měla na starosti Marienka Ročková.  

     Ve volném prostoru na posekané louce bylo nachystáno 9 stolů, aby přihlášené týmy měly kde tvořit a vařit kotlíkový 

guláš v čase od 11 - 16 hodin. 

  

1. Ďábel a anděl - Eva Kospachová a Monika Káňová - si určily uvařit "ďábelský guláš andělsky dobrý" 

2. Růženka a Karel Školákovi vařili mysliveckou specialitu - guláš z jelena siky na pomeranči, citrónu, brusinkách a 

červeném víně 

3. Instant Team ve složení Bujón - Eda Školák, Jíška - Martin |Vandírek, Magi - Petr Mašek, Masox - Lukáš Bouda a 

Vegeta - Mirek Blanár vsadili na klasický hovězí guláš. Už jejich oblečení se jmény a speciální ohniště pro kotlík 

prozrazovalo, že nic neponechali náhodě. 

4. Š.R.I. - Štěpán Krahulec, Ivan Bombala, Radek Šrajer v typickém kuchařském rondolu s krásnými čepicemi měli 

skromný cíl: " možná bude i jedlý. " 

5. Zákon a nepořádek ve složení Petr Matrtaj, Daniel Sezima, Martin Šindelář a Monika Šindelářová vařili ve stylově 

vězeňsky pruhovaném oděvu guláš "každému ukradený" 

6. Igráčci - Lukáš Cincibus, Matyáš Cincibus, Petr Bača a Bohumil Říha chystali dančí guláš na maďarský způsob.  

7. Lodivodi vařili "palubní šleh plný překvapení ", jehož základem je starý rodinný recept. Kapitán Jan Had Toušek, 

kormidelník a ochutnávač Tomáš Kuchař, bocman Kamila Toušková, plavčík Tóna Kuchař. 

8. Guláš Stav ve složení Vojta Babovák, František Polák, Antonín Kodera a Martin Šomek se rovněž usnesli na 

maďarském guláši, ovšem ve " 20 let nemytém kotlíku" 

9. Zástěr(y) zvolily tradiční guláš z mladého bejčka, na jehož přípravě spolupracovali Milan Šťastný, Milada Bacovská, 

Patrik Vacek a Simona Hrabánková 

  

     Porota pracovala ve složení Miroslav Kalina, Hana Bočánková a Jiří Kuchař. V hodnocení jednohubek vybírala 3 

první místa a diváci jedno. V hodnocení soutěže gulášů vybrala porota jeden a diváci též jeden. Dále byla udělena cena 

za nejlepší kostým. Celé odpoledne moderovala Radka Blanárová. 



1. místo od poroty – INSTANT TEAM 

 

 

1. místo od diváků – LODIVODI  

 

 

1 . místo za nejlepší týmové oblečení  - Zákon a 
nepořádek  

 

 

     Upřímně jsem porotě její úkol nezáviděla. Už skutečnost, že během necelých 40 minut nezbyla žádná jednohubka, 

svědčí o jejich dobrotě. Karel Školák st. dodal, že v 1. ročníku hodnotila porota 42 druhů jednohubek! A pokud jsem si 

stačila všimnout, ani kotlíky po guláších nebylo třeba dlouze drhnout, byly dokonale vyjedené. Stačila jsem ochutnat v 

malých soustech všechny guláše a rozhodování, kterému dát svůj hlas, bylo velmi, velmi nesnadné.  Předseda poroty, 

pan Miroslav Kalina, byl nadšený a navrhuje 2. ročník kotlíkového guláše, tentokrát jen z hovězího. Pro mě byli vítězi 

všichni, Ti co akci připravovali i Ti co vařili.  

     O tom, že Hanka Machová má protekci u meteorologů, víme. Počasí nemělo chybu, chladné ráno se příjemně prohřálo 

a den končil vlahým večerem. Nechybělo překvapení v podvečer - taneční vystoupení žen pod vedením Boženky PRO 

RADOST se rozrostlo o místní tanečnice Zdeňku, Radku, Marienku a Petru. Poslední písní se tanečnice snažily nalákat 

i okolní přihlížející. Několik nás opravdu nemohlo odolat včetně fenky maďarského ohaře Doly. 

     Během odpoledne obcí projel kočár se ženichem a nevěstou. Nádherně vystrojené spřežení Sandra a Šípek pod 

taktovkou Václava Krpejše na kozlíku s gustem poklusávalo do rytmu country. Ještě jednou se vrátili, tentokrát s 

Adélkou, aby si užili příjemné odpoledne s hudbou. I oni patří k charakteristickému obrázku Záryb.  

     Ani děti nepřišly zkrátka. Bylo pro ně kromě malování perníčků  a dobrot nachystané divadlo PetrPaslíka. A 

překvapením byla i možnost svést se na koních, které přivedla paní Toušková. Že se mnohým domů nechtělo, není třeba 

zdůrazňovat. 

  

     " Dál za vozem spolu šlapem, někdo rád a někdo zmaten, kdo se vrací, není sám, je to věc, když pro nás voní z hor 

divokej tymián. Léto, zůstaň ještě s námi, dlouho hřej a spal nám rány..."zněla podvečerem Žalmanova píseň v podání 

Daltonů. Na zahradě voní noční fialy, vodopády zlatobýlu se sklánějí a bzučí včelami a já pociťuji úžasnou vděčnost a 

smekám klobouk všem, kteří napomohli dnešní akci, přiložili ruku k dílu, přišli pobýt pospolu. Prožívám radost, když 

vnímám, že se lidé snaží a chtějí domluvit a společně pracovat na zdárném výsledku prospěšného všem, nejen 

současným, ale i příštím generacím. Nejen v tom mohou být Záryby vyjímečné. 

                                 

                                                                 Krásné babí léto, milí sousedé. S pokorou a úctou PaedDr. Alena Morávková 

 

 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



O 4. ročníku memoriálu Bohumila Cincibuse...a nejen o tom... 
  

      "Přátelé myslivosti, MS Záryby pořádá 6. srpna 2022 na střelnici v Tišicích uzavřený závod ve střelbě na asfaltové 

terče..." začínala pozvánka na závod, na jehož počátku stál odchod kamaráda myslivce Bohumila Cincibuse.  

     Je to už 4 roky, kdy předčasný odchod kamaráda - myslivce dal 

podnět k pořádání střeleckých závodů. 

Závod má svůj pevný řád a pravidla a stal se součástí letních aktivit 

mysliveckého spolku. Účastní se ho nejen členové místního spolku, 

ale i kamarádi z okolních honiteb. Ti, kdo mají zájem, chodí 

pravidelně trénovat na střelnici do Tišic. Letos se přihlásilo 

rekordních 31 účastníků, z toho 2 ženy. 

       Ředitelem závodu je Antonín Slánský ml., výborný střelec a 

kouč, který se na celostátním přeboru závodu ve střelbě na loveckém 

kole v květnu v Třebíči umístil na 2. místě. Jeho oporou je jeho tým, 

Antonín Slánský st. a synové Toník a Martin. Pokud vím, sportovní 

střelbě se věnuje už několikátá generace Slánských. 

     V ceně startovného mají závodníci občerstvení na střelnici, teplou 

sekanou s chlebem a okurkami, kterou připravuje pan Karel Školák 

st., oběd po návratu do myslivny a masíčko z udírny k večernímu 

povídání. Letní podvečery jsou jako stvořené pro takové akce.  

      Před závodem v noci zabouřilo a déšť pročistil a ochladil 

rozpálenou zem. Chladnější ráno a borovice na střelnici byly 

příslibem ideálních podmínek. Po prezentaci závodníků začínal v 9 

hodin závod slavnostně fanfárami na lesnici v podání Víta Morávka. 

31 závodníků bylo rozlosováno do 5 skupin a celkem se střílelo ve 3 

disciplínách na 7 stanovištích. Výsledky se hlásily jednak zapisovatelce Lence Nechodomové, jednak na tabuli, aby 

každý ze závodníků i přihlížejících měl přehled, jak si kdo stojí. 

     Vše běželo dle stanoveného časového harmonogramu, panovala dobrá nálada a kamarádské hecování. 

Pro celkově nejlepšího střelce byla připravena 1. cena v podobě putovního poháru Bohumila Cincibuse, dále 3 nejlepší 

střelci obdrželi pohár na památku a každý z účastníků dřevěnou plaketu. Dále byl vylosován závodník, který získal 

jehně, které věnovali Lenka a Michal. 

     Závěr závodu byl hodně napínavý, protože Toník Slánský a Jirka Martínek skončili se stejným bodovým ziskem. 

Konal se tedy rozstřel, kdy na střelnici kromě výstřelu bylo hrobové ticho. Nebudu napínat, o prsa, pardon, o 1 bod 

skončil Jirka Martínek za Toníkem Slánským.  

     Po ukončení závodu v 16 hodin jsme se přesunuli do myslivny, kde byl připraven vynikající oběd. Pan Karel Školák 

st. plánuje menu dlouho dopředu, vše pečlivě promýšlí a tvoří. A doslova vylízané talíře hovoří za vše. Tentokrát nezbyla 

ani patka knedlíku. 

     Myslivecké historky a příběhy jsou součástí tradičního rituálu, na který se všichni těšíme. K dobrému jídlu a pití 

patří dobrá nálada, kamarádský duch a ujištění, že se těšíme zase za rok. Lovu zdar!  

 
S pokorou a úctou PaedDr. Alena Morávková 

 
 

 



Zásahy JSDH Záryby 2022 

 
   Zásahy v letošním roce začaly koncem března výjezdem k požáru travního porostu pod „Mlynářkou“. Jednalo se o 

požár o rozloze asi 200 m2. Po lokalizaci a likvidaci požáru jsme se po domluvě s velitelem jednotky vrátili zpět na 

základnu. Příčina požáru nebyla zjištěna. 

   První den prázdnin jsme byli povoláni k požáru skladu náhradních dílů v Zápech. Jednalo se o rozsáhlý požár, a proto 

byl vyhlášen zvláštní (nejvyšší) stupeň poplachu.  Hořela skladovací hala s náhradními díly pro automobily.  Naše 

jednotka dostala pokyn ke kyvadlové dopravě vody, kterou jsme dováželi z hasičské zbrojnice v Brandýse. Po lokalizaci 

požáru byl stupeň poplachu snížen a byli jsme posláni zpět na základnu. Po menších technických problémech a pomoci 

jednoho zkušeného strojníka, kterého jsme vzbudili, jsme odjeli zpět na základnu. 

   Koncem srpna jsme zasahovali u požáru skladovací haly firmy zabývající se recyklací odpadu v Martinově. Jednalo 

se o rozsáhlý pořár a troufnu si říct, že za poslední dobu jeden z největších v katastru obce. Byl vyhlášen opět zvláštní 

stupeň poplachu a celkem se na místo události sjelo 20 jednotek.  Po příjezdu na místo události jsme se nahlásili veliteli 

zásahu a započali průzkum a hašení.  I díky příznivému počasí a včasnému zásahu se podařilo ochránit sousední 

nemovitosti. Rovněž nebyl nikdo zraněn. 

   Při tomto zásahu měla naše jednotka možnost vykonávat různorodou činnost. Rozdělili jsme se jak bylo třeba. Někteří 

členové jednotky hasili s pomocí dýchací techniky, někteří dopravovali vodu, probíhalo ochlazování hořícího odpadu 

při rozebírání. Také jsme zabezpečovali řízení dopravy mezi místem události a čerpací stanicí, která byla zřízena u Labe, 

kde rovněž působili naši členové. 

   Po lokalizaci požáru v brzkých ranních hodinách byla část jednotek odvolána zpět na základnu a to včetně nás – my 

jsme šli odpočívat, abychom mohli střídat kolegy, kteří dohašovali požár až do večera následujícího dne. Probíhalo 

rozebírání haly pomocí těžké techniky ze záchranného útvaru HZS ČR. Na místo události jsme byli povoláni zpět na 

48h dohled a případné dohašování. 

   Chtěli bychom poděkovat spoluobčanům za poskytnutí věcných prostředků a občerstvení, které je u tak 

vyčerpávajícího zásahu potřebné. 

Majitelům a zaměstnancům přejeme pevné nervy a brzké postavení firmy zpět na nohy. 

Ohni zmar. 

 

Velitelé družstva 

Bc. Lukáš Cincibus, Petr Bača 

 
 

oooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 
 
 
 

Něco končí a něco začíná. 
 

   Prázdniny jsou za námi, utekly letos nějak rychleji než by jsme chtěli. Je to sice mrzuté, ale na druhou stranu 

se zase přiblížilo období, kdy se znovu uvidíme s našimi soptíky. Bohužel pro zaneprázdnění třech vedoucích 

hned na začátku září, je první setkání plánováno na pátek 16.9..  

   V tomto školním roce budou schůzky pro všechny soptíky ve stejný čas a to každý pátek od půl šesté do půl 

sedmé. Soptíci budou rozděleni do družstev podle věkových kategorii a každá skupina bude mít stálého 

vedoucího, který za ní zodpovídá a připravuje pro ní náplň schůzek. Věříme, že v tomto školním roce se nám 

podaří do programu soptíků více i kulturních zážitků ne jen sportovních a soutěžních. Postupně nám přibývá 

nové vybavení, tak že podmínky pro trénování jsou stále lepší. 

   V době covidové se k nám přidalo jen velmi málo nových malých kamarádů. V letošním roce nám přešly 

další děti z přípravky do mladších soptíků a v přípravce nám zůstaly jen tři což je na družstvo málo. Proto 

pokud by to někdo z malých chtěl s námi zkusit, rádi ho mezi sebe přivítáme v pátek 16.9. v 17.30hod. 

v klubovně u pionýrů a soptíků. Ukázku naší činnosti jste mohli vidět a také si vyzkoušet při hasičském 

odpolední pořádaném 30.7. pod vrbami u zárybského rybníka. Přidat se k nám mohou děti již od tří let věku. 

Těšíme se na vás. Jak pokračuje činnost malých hasičů v podzimním období o tom vás budeme informovat 

zase v příštím čísle zpravodaje. Přejeme všem krásné podzimní dny.              

      Vedoucí soptíků v Zárybech 
 
 
 



 
 

„Záryby hasičům – hasiči Zárybům“ 

 

     V sobotu 30.7.2022 proběhla u naší hasičárny a v přilehlém parku pod vrbami akce „Odpoledne s hasiči“. 

Byla to akce, kterou jsme plánovali dlouho, ale díky okolnostem jsme nemohli zrealizovat dříve než teď. Jejím 

účelem bylo jediné – poděkovat za to, co jsme od Vás všech dostali – novou Tatru Táňu. 

     Připravili jsme proto odpoledne, kterým jsme Vám chtěli přiblížit nejenom samotný zásahový vůz, ale také 

trochu to, jak vlastně fungujeme. Kromě komentované prohlídky Tatry, jste si mohli vyzkoušet disciplíny 

mladých hasičů, které pro Vás připravili vedoucí a samotní Soptíci. Dále probíhala ukázka první pomoci se 

zdravotníky a další ukázka JSDH, kde Vás chlapi z jednotky seznámili s tím, z čeho všeho se skládá zásahové 

oblečení a také dýchací technika. Po celou dobu probíhala výstava kalendářů s hasičskou tématikou, které nám 

zapůjčil pan Macura, mohli jste si prohlédnou nový historický prapor našeho sboru a také veškerou naší 

techniku. Moc si vážíme, že za námi přijeli i kamarádi z SDH Křenek, kteří na akci představili svou techniku 

včetně „Hejbej kejvej“. O Vaši žízeň se postarali kluci – Vojta s Fandou, kterým tímto moc děkujeme za 

pomoc!  A kdo přišel na něco sladkého nebo výborné kafe, jistě navštívil i stánek Lenky z Kostelecké Kafárny. 

Hned vedle se pro Vás na grilu točila ta největší kýta, kterou jsme sehnali, tak doufáme, že se dostalo na 

všechny. 

    Po ukončení odpolední akce potom následoval rychlý klid a přesun do místní sokolovny, kde jsme 

pokračovali zábavou. I na tuhle akci jsme se moc těšili a doufali, že po tak dlouhé pauze Vás přijde, co nejvíc. 

Myslím, že to vyšlo a bylo fajn se s Vámi všemi zase vidět!  

    Děkuji za nás hasiče, že jste s námi byli, moc jsme si to s Vámi užili a doufám, že i vy s námi. Nápad takové 

akce se nám libí a proto bychom ji rádi příští rok zopakovali a kdo ví, třeba se z toho stane nová tradice. Teď 

už jenom popřeju všem jenom to dobré a budeme se s Vámi těšit zase někdy příště, třeba na naší podzimní 

zábavě v sobotu 19.11. 2022.  

Ohni zmar! 

Radka Boudová za SDH Záryby  

 

 



Hvězdné léto  

Prázdniny nám již ukázaly záda a pro všechny děti z našeho týmu to znamenalo jediné …. Na jednu stranu 

návrat do školních lavic – pro některé ještě zatím návrat mezi kamarády ze školky – ALE také zahájení 

fotbalové sezóny!!!! A že do toho naše děti šláply naplno, ukázala hned první mistrovská utkání, která se 

odehrála během první zářijového víkendu: 

Tým mladší přípravky vyzval tým z Libiše, který smetl výhrou 20:6. Děti ze starší přípravky se do toho 

obuly ještě více a zadělaly našim rivalům z Kostelce nad Labem na ošklivou sobotu, když je poslaly domů 

s prohrou 28:0….. auuuu…… No a mladší žáci, kteří měli premiéru na velkém rozměru hřiště v novém počtu 

hráčů 8+1, předvedli své dovednosti v Byšicích a odvezli si po skvělém výkonu výhru 4:1! Všem dětem a 

jejich trenérům gratulujeme!  

Naši mladí fotbalisté (a fotbalistky) se na novou sezónu pečlivě připravovali během letních prázdnin, kdy se 

zúčastnili již 5. ročníku FOTBALOVÉHO KEMPU ZÁRYBY. Ten se uskutečnil na konci srpna ve 

sportovním areálu v Zárybech. Děti pilně trénovaly, každý den byl nabitý sportem, zábavou a poznáváním. 

Všichni měli možnost zlepšit své fotbalové dovednosti a fyzickou kondici. Utkali se také v rámci kempového 

turnaje a individuální síly poměřili během kempové Olympiády.  

Během kempu jsme se také vydali na návštěvu Síně slávy v rámci sídla české fotbalové asociace na 

Strahově. Děti mohly obdivovat poháry a trofeje, prohlédnout si historické fotbalové vybavení či shlédnout 

fotky našich současných reprezentantů.  

A aby byla inspirace dokonalá, přijeli se za námi podívat i známé fotbalové osobnosti. Jistě nejzajímavějším 

hostem byl ANTONÍN PANENKA, který si pro děti připravil krásné vyprávění a zodpověděl všechny jejich 

všetečné dotazy. Nejzajímavější tazatel mohl vyhrát podepsanou knihu. Dalšími hosty byli JARDA BLAŽEK 

– bývalý brankář reprezentace a týmu AC Sparta Praha, který dětem přivezl krásné dárky od sponzora 

v podobě fotbalových míčů a jiných drobností – a PEPA JINDŘIŠEK – kapitán klubu Bohemians Praha, 

který se také podílel na tréninku nejstarších dětí. Jak Jarda, tak Pepa, pak absolvovali malou tiskovou 

konferenci a statečně čelili dotazům od dětí.  

Průběh celého kempu je zdokumentovaný na Facebookových stránkách FOTBALOVÝ KEMP ZÁRYBY.  

Jak vidíte, tak naše léto bylo opravdu hvězdné, plné krásných fotbalových zážitků a setkání. Těším se, co 

přijde na podzim.  

Za trenérský tým Ivana Carmine  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Sport za každého počasí 

Neexistuje špatné počasí, jen nevhodně oblečené dítě. To je sice hezké rčení, ale která matka vyšle dobrovolně 

svoje malé dítě do deště, když může být doma v suchu? V sobotu 25. června se konalo Dětské sportovní 

odpoledne a do poslední chvíle to vypadalo, že bude jeho účastníkům pěkně čvachtat v botách. Nakonec měli 

soutěžící i pořadatelé štěstí a opět z toho byla jedna povedená zárybská akce. 

Je chvilku po druhé odpoledne a pod slunečníky hospody na hřišti se tísní pár lidí. Ne proto, že by jim na 

hlavu jinak pražilo slunce. Naopak, leje jako z konve a těch několik odvážlivců v gumácích, kteří dnes vyrazili 

za sportem, přihlíží, jak pořadatelé z TJ Záryby a jiných spolků běhají po hřišti a chystají závodní disciplíny. 

Organizátoři v zelených vestách to nevzdávají, i když mají v areálu jasnou početní převahu nad soutěžícími. 

A dobře dělají, protože během několika minut přestává pršet, což na hřiště láká stále víc dětí i jejich rodičů a 

prarodičů. Neuplyne ani čtvrt hodina a jsou jich tu desítky. Úvodní závody tedy mohou začít. 

Soutěží se v několika věkových kategoriích a disciplínách: běh s lezením přes obruč a se sbíráním kuliček, 

člunkový běh s barevnými kloboučky a nakonec běh v obřích tričkách. Ten je asi divácky nejatraktivnější, 

protože trička jsou obrovská a dětičky malé, takže jim závodní dresy sahají často až po kotníky nebo úplně na 

zem. Asi se v tom neutíká úplně pohodlně, ale v cíli už na každého závodníka čeká sladká odměna, která 

všechny pochybnosti zažene. 

Závody končí hromadným během všech, dospělých i dětí. A tady je potřeba vyzdvihnout odvahu dospěláků. 

Mnozí z nich aktivně nesportují, ale nechají se strhnout sportovním nadšením svých potomků - nastupují ke 

společnému startu a vzápětí vyrážejí na trať. To, že mnoho z nich za svými ratolestmi zaostane, není žádná 

ostuda. My před nimi smekáme a radíme: trénujte, ať máte příští rok ještě lepší čas! 

Soutěžících přišlo nakonec devadesát, tedy rozhodně víc, než pořadatelé vzhledem k počasí čekali. Krásně 

zdobené perníkové medaile od paní Mňukové i připravené ceny jsou proto rozdány beze zbytku, takže první 

část programu je za námi. Po malé přestávce na zmrzlinu pro všechny soutěžící mohou začít tradiční 

stanoviště. 

O tuto část programu se dělí snad všechny zárybské spolky: hasiči, myslivci, fotbalisti, šipkaři, baráčníci, 

pionýři, ale taky individuální dobrovolníci. Děti na připravené karty sbírají razítka za splněné úkoly: střílejí 

ze vzduchovky, stříkají s hadicí na cíl, poznávají stopy zvířat, házejí pařezem do dálky a spoustu dalších. Také 

poslouchají mysliveckou přednášku, prohlížejí si živého orla a nechávají se malovat na obličej. Po splnění 

úkolů si vyzvedávají buřty a opékají si je na ohništi. Moc času ale nemají, zanedlouho začíná zlatý hřeb 

programu, na kteří všichni čekají: hasičská pěna. Jako vždy ji obstarávají hasiči ze Staré Boleslavi, kteří nám 

zárybské děti v bublinkách hezky vymydlí a pak vysprchují ledovou vodou.  

Jana Dresselová 

 
 
 
 



 



 



 



POHÁDKY A VESELÉ HRÁTKY 
 

Od října 2022 se budeme společně scházet 

každé pondělí od 17:00 – 18.00 v klubovně 

pionýr. Jsme nový kroužek pro děti od 

předškolního věku. Na našich schůzkách si 

budeme s dětmi číst, povídat, hrát, vyrábět 

atd… Protože se chceme dětem věnovat 

naplno, bereme pouze 10 dětí. V případě 

vašeho zájmu nám napište na email: 

katerinawirthova@seznam.cz .  

Na děti se těší Katka a Hanka  
 

 

Kalendář obce Záryby 
 
 

Na obecním úřadě je možno zakoupit kalendář obce Záryby. Kalendář je vytvořen 

z fotosoutěže, která proběhla na facebooku v loňském roce. Fotky jsou od místních občanů. 

Cena kalendáře je 100 Kč. 

 

 
ooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 
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Rozsvítíme Záryby a Martinov aneb ADVENTNÍ KALENDÁŘ. 

Vážení spoluobčané, 

 po loňské velmi úspěšné akci i letos zkusíme rozsvítit naši obec.  

Začátek hry začne první adventní neděli 27.listopadu 2022. Ten den se na některém okně, dveřích či domě 

rozsvítí číslo 27. To znamená počet dní, kterých zbývá do Vánoc. 28. listopadu se rozsvítí č. 26, 29. listopadu 

číslo 25…. až se 23. prosince rozsvítí číslo 1! To znamená konec hry.  Svítit budeme 27 dní. 

Každý den budeme dávat nápovědu k danému číslu, ať víte, kde hledat. Nápovědy budou na FB Obecní úřad 

Záryby  - informace  nebo na zastávkách v Martinově i v Zárybech.  

K dispozici budou i herní kartičky, do kterých si můžete každý den značit číslo popisné domu, který se 

rozsvítil. Na konci akce můžete kartičku vyměnit za malou odměnu.  

Letos bych ráda společně s vámi navštívila všechna zákoutí a uličky naší vsi.   

Co k tomu potřebuji? Vás! 

 Žádám všechny zájemce o pozici SVĚTLUŠKY, ať se mi přihlásí na mail: hana.machova@zaryby.cz  do 

konce října. Do 10. listopadu vám všem odepíšu, zda a jaké číslo budete mít. Pakliže budete vybráni, tak mi 

do 20. listopadu pošlete nápovědu, kterou si vymyslíte.  Každý se tedy samostatně vyrobí přidělené světelné 

číslo i nápovědu. Do přihlášky, prosím, napište datumy, které nebudete moci, protože budete např. na horách.   

Jak budu čísla vybírat? Jak jsem psala, ráda kouknu do všech zákoutí naší obce. V případě, že se mi přihlásí 

dva lidé žijící vedle sebe, tak přednost bude mít ten, který loni chodil hledat.  

A vy, co se chystáte chodit a hledat světla, vezměte si s sebou hrnky! Po loňských zkušenostech, kde téměř 

v každé druhé domácnosti byl připraven čaj, svařák nebo grog, přijde někde i letos jistě vhod.  

Hana Machová  

ooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 

 
 

Synagoga v Brandýse nad Labem, pátek 16. září 2022 v 19.30 

Město Brandýs nad Labem – Stará Boleslav a Kruh přátel hudby ve spolupráci s Federací 

židovských obcí uvádějí první koncert XXIII. sezóny (2022-2023), na kterém vystoupí 

A N T I K V A R T E T 

Dušana Vančury 

Magdalena Jungwirthová, Zuzana Vančurová, Tomáš Vávra, Jiří Mašek 

Lidové písně, spirituály, balady, písně s texty D. Vančury 

Vstupné 150,- Kč, senioři a studenti 100,- Kč. Předprodej vstupenek v Infocentru od 5. září 
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ŽIVOTNÍ JUBILEA 
 
V měsíci září a říjnu oslavili a oslaví své významné jubileum  
 
50 roků                                                                    12. 9.         Vladimír Mikšovský  
 
 
60 roků                                                                   24. 10.        Jana Barešová  
 
 
65 roků                                                                    21. 9.          František Zíka  
                                                                                 19. 10.        Drahomíra Hamplová  
                                                                                 21. 10.        Miroslav Krejza  
 
 
75 roků                                                                   10.9.            Jiří Knížek  
 
 
 
84 roků                                                                  15.10.         Antonín Syrový  
 
 
91 roků                                                                 10. 9.          Antonín Štembera  
 
 

NAROZENÍ MIMINKA  
 
V měsíci červenci se manželům Janě a Michalovi Škodovým narodil syn František. 
 
Malému Františkovi a jeho rodičům přejeme hodně radosti a lásky.  
 
 

Sňatky  
 
V měsíci září uzavřeli sňatek Adéla Trpišovská a Michal Dolenský. 
 
Novomanželům přejeme hodně štěstí a spokojenosti v životě.  
 
 
 
 
 
Zpravodaj vydává obec Záryby 5 x ročně, IČ 00237361, sídlo Záryby 147 (zapsán do evidence periodického tisku MK 
ČR E 10063). Řídí redakční rada – vedoucí Petr Mašek. Tento výtisk vychází dne 8.9. 2022.  
 



 


